
Aan: Het gemeentebestuur van de gemeente Beek. 

Spaubeek, 19 juli 2024. 

Onderwerp: Groeve Spaubeek niet veilig door vandalisme en 
illegale 

crossers 
( artikel De Limburger 

d. d. 18 juli 2024). 

Geachte raadsleden, 

Onlangs heb ik de gemeente Beek, 
een 

brief gestuurd, aangaande het slechte onderhoud 
van 

de 

natuur in de holle wegen en de ontoegankelijkheid van wandelpaden etc. in 
en rondom het gebied 

van 
de voormalige zandgroeve Hoeve te Spaubeek. Deze brief staat bij de gemeente geregistreerd 

onder nummer 00000000803d. 

De inhoud zal U ongetwijfeld bekend zijn. 

Ik ben derhalve zeer verbaasd over het artikel in de Limburger d. d. 18 juli 2024 met betrekking tot de 

Groeve Spaubeek. Dit lijkt me meer dan alleen maar toeval. Er worden beweringen en conclusies 

getrokken die 
op 

zijn mijn minst als vraagtekens betiteld kunnen worden. 

De 
groeve Spaubeek is beslist niet onveilig vanwege vandalisme en illegale crossers. De groeve is 

ontsloten 
voor 

wandelaars. Er zijn immers houten toegangspoortjes/draaihekjes geplaatst die niet 

afgesloten zijn. De gehele groeve is vrij toegankelijk en bij geen van deze houten 

poortjes/draaihekjes staat het bord verboden toegang ingevolge artikel 461 WvSr. Ik wandel bijna 

dagelijks in de groeve en ken het gebied en de ontwikkelingen bijna op 
mijn duimpje. Ik kom er 

overdag alleen maar wandelaars en natuur fotografen tegen en er worden gesprekken aangeknoopt. 

Ja 
er komen in de avond en nachtelijke uren ook wel eens jeugdigen die een kampvuurtje aanleggen 

en mogelijk vernielingen plegen/rommel achterlaten. Ja 
er komen in de avond uren ook wel eens 

illegale 
crossers. 

Dit laatste is niet 
van 

dien aard dat dit 
zo 

structureel 
en 

dagelijks is, zoals in het 

kranten artikel vermeld wordt. Ik distantieer mij van deze acties 
. 

De vernielde afrastering is niet 
van 

de periode nadat de 
groeve 

gesloten is 
na 

de ontgrinden zoals 

wordt beweerd . 
Deze vernielde afrastering zoals de gepubliceerde foto's was er ook al toen de 

groeve nog operationeel was. Er is geen enkel vernield hekwerk rond de groeve hersteld, nadat de 

ontgrinding beëindigd werd. Dit in tegenstelling tot datgene in het gepubliceerde artikel beweerd 

wordt. Voor de door de gemeente Beek aangestelde boa's is deze groeve kennelijk tijdens hun 

surveillance als " hotspot " " betiteld. Daartoe rijdt men dag dagelijks 4 á 5 keer met de snelheid van 

een " rallycross rijder " meestal via de Pastorijenweg langs de groeve en doorkruist men vele 

onverharde 
wegen op 

het plateau. Dit zelfs tot ergernis van 
wandelaars 

en 
MTb ' 

ers met wie ik 

tijdens de wandelingen regelmatig spreek. . Ik vermoed dat de Boa's zelf nog nooit uit hun voertuig 

zijn gestapt 
en 

beneden in de 
groeve 

te voet in de avonduren gesurveilleerd hebben. Boa's zijn 
er 

kennelijk in de avond en 



nachtelijke 
uren 

niet. 
Resultaten van hun 

acties blijven uit volgens 
de 

verantwoordelijke 
wethouder 

en 

aangeven 

in 
het kranten artikel. Daar zal 

in 
de toekomst 

weinig 
in 

veranderen komen 
bij 

voortzetting 
van deze 

aanpak 
. 

Preventie 
PP? 

In 
het kader van de Wet 

Openbaarheid 
van 

Bestuur, 
vraag 

ik een overzicht van de resultaten van de 

werkzaamheden van de Boa's over de 
periode 

vanaf de 
sluiting 

van de 
groeve 

tot 

op 
heden van dit 

hele 
buitengebied. 

De 
aanpak 

van het 
illegaal 

crossen is een 
onderwerp 

dat veel verder reikt dan de 
gemeente 

Beek. De 

gemeenten 
die hiermee 

geconfronteerd worden, 
zullen samen met de 

provincie 
een 

plan 
van 

aanpak 

moeten uitwerken en ten uitvoer 
brengen. 

Het probleem is 
een 

logisch gevolg 
van het sluiten van alle 

wedstrijd/oefen 
motorcross 

terreinen 
in 

heel Zuid 
Limburg. 

Voor elke tak van 
sport 

is er een 
locatie, 

behalve voor deze 
sport. 

De laatste 

oefen/wedstrijd 
locatie was het officiële 

terrein 
van 

MC 
Kolibri in Waubach. 

Dit 
werd medio 

1995 

gesloten. 
Daarna hebben zowel de 

gemeenten 
in 

Zuid 
Limburg 

alsmede de 
provincie gouden bergen 

beloofd om toch een oefen/wedstrijd locatie 
in 

Zuid 
Limburg 

aan te 
wijzen 

en te realiseren. Het is 

echter 
bij 

beloftes 

gebleven. 
Heel 

jammer 
en een 

toename 
van het 

illegaal 
crossen 

tot 

gevolg. 

Gemeenten en Provincie zouden eens over de 
grens 

in 

België 
moeten 

gaan kijken. 
De 

Belgische 

Minister 
van 

Sport 
heeft inmiddels 2 locaties 

( 
Lommel en 

Genk) aangewezen 
als de locaties waar 

zowel 
wedstrijd 

als oefen terrein moeten 

blijven 
en daartoe voor verdere 

ontwikkeling 
zelfs 

geld 

beschikbaar 
gesteld. 

Als men wil samenwerken met alle 
belanghebbenden 

en men elkaar 

respecteert, 
is er heel veel 

mogelijk. Kennelijk 
ontbreekt deze wil 

in 
Zuid 

Limburg 
en wordt deze 

sport 
ten onrechte 

niet gefaciliteerd 
en 

lijkt 
deze verdoemd. 

Gelet 
op 

het bovenstaande vind ik de inhoud van het artikel 
in 

de 
Limburger 

d.d. 
18.07.2024, 

incompleet, 
niet helemaal 

op 
waarheid en 

feitelijkheden 
berustend 

, 

waardoor het tendentieus is en 

de oorzaak van het 
zgn. 

"onveilig zijn 
van de groeve” uitsluitend 

bij bepaalde groepen 
wordt 

neergelegd. 

Dit onderwerp 
verdient in een breder 

perspectief 
te worden 

gezien, 
waardoor 

aanpak 
en 

oplossingen 

ook door de 
gemeenschap gedragen 

en 

geaccepteerd 
worden. 

Uitsluitend 
aanpak 

middels Boa's leidt tot 

geen 
resultaat maar wel tot 

verharding 
en 

ongewenste 

situaties. 

Wij 
als 

gemeenschap 
moeten dat 

niet 
willen. 

Ik ben 
altijd 

bereid om samen over deze 
problematieken 

met 
een ieder 

te 

praten. 

Ik wacht 
op 

Uw reactie. 

Met 
vriendelijke groet. 

  (geanonimiseerd)


